	國立中央大學物理系博士生
選修外系課程抵PH開頭課程申請表
The Physics Department of National Central University

PhD Programs

Application form for elective outside department courses to reduce the require PH course


申請日期：    年    月    日

	學號Student ID
	姓名Name
	電話Telephone

	修習外系課程明細Details of courses taken in outside department

	開課單位Course unit
	

	課號
Course number
	

	科目名稱
Subject name
	

	修習學年
study year
	

	學期
semester
	

	學分數
credits
	

	修習原因
Reason for study
	

	附件
appendix
	請檢附課程為博士班課程之證明文件Please attach documents proving that the program is a doctoral program

	指導教授簽名與意見: Supervisor's signature and comments:


	系所經辦人: Administrative

	課程委員會簽註意見: Curriculum Committee endorsement comments
(     )同意該生修習此課程抵本系PH開頭課程
It is agreed that the student can take this course to qualify for the department's PH course
(     )不同意該生修習此課程抵本系PH開頭課程
Do not agree that the student taking this course is equivalent to the beginning course of PH in this department
不同意理由: Reasons for disagreement:


	物理系主任: Chairman


依據辦法:國立中央大學物理學系碩、博士班研究生修業辦法附表
The Physics Department of National Central University Regulation of Course

Requirements for Master and PhD Programs
註 2: 如因研究所需，學生經指導教授同意後，由課程委員會審核通過，可修習本校及台聯大博士班(含碩博同修)課程，以減少上述PH5、PH6、PH7、PH8、PHT 開頭課程之選修要求。(至多A 組減少2 門、B 組減少2 門、C 組減少2 門、D 組減少4 門)。
P.S.2: With agreement from his/her advisor and the approval of the Department Course Committee, a student taking the PhD courses offered by the University System of Taiwan can reduce the requirement of PH5, PH6, PH7,PH8, and PHT optional courses up to two for Groups A, B, and C and up to four for Group D.
